
Bestyrelsesmøde 1/8-2018  

Referent: Bettina  

Tilstede:  Christian, Kaj, Lars og Bettina (Kristian Hansen var kort tilstede)  

Dagsorden  

1. Ris og ros  

2. økonomi 

3. Gulv i udhuset  

4. Takt og Tone 

5. Venteliste  

6. Evaluering af åben arrangement 

7. evt  

 

 

 

 

 

1. a) Der er kommet ønske om Faxe kondi free i klubben. 

 

Der vil blive indkøbt Faxe kondi free når de er på bud i butikkerne, det vil sige man kan ikke altid 

forvente at de vil være at finde i klubben. 

 

b) Der er kommet brev om man ikke kan undgå at få 500,- eller 1000,- kr sedler i klubben. 

 

 Af hensyn til alle parter, vil vi på det kraftigste opfordre til at man ikke tager sedler med på 500 el 

derover med, da vi har kun et begrænset antal mønter i kassen og det kan være svært at have 

mønter til hele aften hvis man har vekslet store sedler.  

Så husk gerne på hvad du tager med i klubben af sedler og evt gerne få dem vekslet inden du 

kommer i klubben.  

Der vil også komme en seddel op i klubben om det, samt der vil komme info sms.  

 

c) Der er kommet ønske om vi kan have airconditionen til at køle ned når der er varmt i klubben 

  

Vi ved godt at det har været varmt i klubben i denne sommer, men at få airconditionen til at køle 

ned er alt for dyrt og det kræver at døre og vinduer holdes lukket hele tiden.  

Det kræver 4 gange så meget strøm, for at få den til at køle end som at varme. 

 Derfor bruges varmepumperne kun til at varme, ikke til køle.  

 

d) Der er kommet et brev hvor der har været forvirring omkring dagsgæster.  

 

Så i henhold til dagsgæster henviser vi til vedtægterne, men ret kort så kan man komme ind som 

dagsgæst, prisen er 50 kr, og det er uanset om man drikker en øl, eller om man spiller Dart.  

 

2. Vores Økonomi ser fin ud, vi har en sund økonomi. Husk at Klubben betaler for ligatilmelding i 

efteråret. 



  

3. I uge 33 startes der på gulvlægning i udhuset. Vi glæder os til at rummet bliver færdigt.  

 

4. Vi opfordrer alle til at holde en god tone og opføre sig ordentligt overfor hinanden i dartklubben. 

Alle skal kunne være der. Husk blot på ordenen ”gensidigt respekt”  

 

5. Da der er medlemsstop i klubben (55 medlemmer), har vi lavet en venteliste man kan komme på. 

Det er nu derfor også ekstra vigtigt at i har styr på jeres kontingent indbetalinger, ellers kan vi ikke 

vide om i stadig ønsker at være medlem eller om i gerne vil stoppe som medlem.  

 

6. D: 4 august 2018 holdte vi et åbent arrangement (hvilket var en pludselig indskydelse fra nogle 

medlemmer, der blev spurgt bestyrelsen om lov til at invitere folk ude fra andre klubber).  

Arrangementet forløb rigtig godt og vores indtryk var at alle hyggede sig, både egne medlemmer, 

men så sandelig også folk udefra. Der var 30 spillende gæster denne dag, og vi var i alt ca 36. Der 

kom også folk forbi for blot at købe en øl og mærke den gode stemning. Og stemning det var der. Vi 

takker for godt initiativ og stor opbakning til alle.  

 

7. evt-  

 

a) Når man har barvagten skal man huske at man ikke må være synligt beruset/påvirket.  

Man har et ansvar når man har vagten, se gerne vedtægterne for at få det genopfrisket. 

 

b) Ang. P-Pladser til Dartklubben.  

Dartklubben har rådighed over 1 plads i gården, den er forbeholdt den der har barvagten. 

Ligeledes må man lave af og pålæsning nede i klubben. Vi skal huske at tage hensyn til alle 

beboerne. Dette gælder alle ugens 7 dage.  

 

c) Når man har barvagten eller vælger at åbne på en ”lukkedag” skal man huske at hvis der er 

mange nede i klubben kan man ikke spille med i en turnering. Vores erfaring er at det er i 

sådanne situationer der er mest rod med regnskaberne. Man kan måske alliere sig med en som 

muligvis ikke spiller om den person vil være behjælpelig i baren.   

 

 

 

 


